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ACTA 

Comissió de Seguiment del Consell de Barri de Barceloneta 
 
Data: 27 d’abril de 2021 Hora: 18.30 h. a 21:30 h  
Lloc: Telemàtica 

Participants 
 

ENTITATS : 

Associació de veïns de l’Ostia : Lourdes Lopez                                                                        

ABA:  Luis Monzón                                                                                 
                                                   
AAVV Barceloneta:  Manel Martínez, Carmen Piera  
 
Gegants de la Barceloneta: Carmen Tomàs 

ACIB : M Jesús Vidal      

VEÏNS:   

Albert Parra 

CONSELLERS:  

Julia Barea           Ciutadans 

MJ Chacon           Juntsxcat          

Alba Segura         ERC   

Laura de la Cruz   ERC 

                                                                     

CONSELLER DEL BARRI:  David Pequeño i Oriol Casabella                                                    

TECNIQUES DE DISTRICTE:  Vanesa Sanz                       

       

Participants que excusen la seva assistència 
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Temes tractats 

 

El conseller de barri dona la benvinguda al nou membre de la comissió de 
seguiment. 

Recorda per l’objectiu de la sessió es decidir el tema pel proper consell de barri 
de l ‘1 de juny. 

El Manel Martínez pregunta per l’assistència de la consellera tècnica, el conseller 
excusa la seva assistència. 

El Conseller de Barri fa un resum de temes de barri: 

• Els pressupostos participatius en la fase de suports, han hagut 20 
projectes seleccionats, un es de la Barceloneta vinculat a la comunitat 
energètica i d’instal·lació d’energia solar per compartir entre els veïns. 
Actualment en fase de concreció tècnica. I del 10 al 20 juny votació final 
per decidir quins projectes s‘executaran a cada Districte. 

• Celebració de l’homenatge i canvi de placa del carrer Emilia Llorca. Alta 
participació i la implantació de les mesures de Covid. 

• Clínica Barceloneta no hi ha novetats pendent de que la nova empresa i 
el Catsalut avancin. 

• Segle XX, es farà una reunió amb les persones i entitats que van 
participar en el procés de participació dels usos de l’edifici a l’any 2018. 
Al proper consell de barri també s’informarà. 

• L’estudi del cablejat a Barceloneta s’està fent el disseny de la licitació, 
l’objectiu es com millorar o eliminar-ho. 

• Respecte als talls de llum, va haver una reunió amb Endesa i 
representats d’entitats on es va informar del pla d’acció de la companyia 
al Districte i al barri. 

• En aquests dies es treballarà amb les entitats interessades la proposta 
d’aparcament de motos a calçada. 

• Al mes de maig s’avança la instal·lació del policlínic a la Pl. Poeta Bosca 
de la campanya d’estiu. 
 

Aportació dels membres de la CS: 

Manel Martinez:  

Exposa queixa del procés del pressupostos participatius, comunicació poc 
transparent, dates de la votació en terminis poc facilitadors al coincidir en 
període de vacances 
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De la reunió amb Endesa encara no tenen resposta de la reclamació que van 
fer com AAVV respecte a les afectacions que van tenir els talls en els veïns. 
Demanen ajuda per aclarir aquest tema. 

Encara no tenen resposta de la reclamació de les multes i grua dels cotxes 
després del confinament. 

Hi ha constància de que treballadors del SJB han sigut acomiadats, molts veïns 
del barri i el compromís va ser que això no passaria. 

Luis Monzón: 

Manifesta que el procés de votació al Decidim ha estat complex i creu que hi ha 
prou projectes molt interessants aportats per la ciutadania a nivell de ciutat que 
no han tingut els suports i que caldria tenir en compte. 

Lourdes Lopez: 

Manifesta la seva disconformitat conforme que el projecte de instal·lar “aprops” 
a les puntes de la Barceloneta no ha tingut suficients suports en les votacions. 

Vol saber qui gestionarà la clínica Barceloneta, ja que  es una oportunitat per a 
que veïns puguin tenir una oportunitat de feina. 

Caldria assegurar que no es multin motos aparcades en zona de resident de 
cotxe. 

Amb el tancament del SJB i l’EB Montcada també tanca, vol saber quins 
projecte educatiu s’està treballant pel barri amb l’expulsió de 60 nens. 

M Jesús Vidal ACiB: 

Respecte als programa de baixos comercials al barri cal consensuar quins seran. 

Respecte al tancament del SJB i la pèrdua d’oferta educativa tindrà un efecte 
important respecte al consum que això generava en el barri. 

Carmen Tomàs: 

Creu que cal pensar en el sentit que te uns pressupostos participatius vinculants 
amb poca participació. 

Planteja la situació de les Escoles bressol al barri amb el tancament del SJB i les 
mancances de la EB la mar. 
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Carmen Piera: 

Plateja que han detectat que hi ha situacions de bulliyng a l’IES Salvat 
Papasseit i que els joves del barri que fan estada a la via publica amb actituds 
transgressores. Cal saber que fan els APC i quines mesures pren l’institut. 

Proposa que cal treballar per una altre escola bressol al barri, després del 
tancament de SJB cal ampliar la oferta actual. 

 

RESUM RETORN CONSELLERS: 

•  Multes de cotxes pendent de resposta de IMHB 
•  Es reclamarà la resposta d’ENDESA a la reclamació feta per AAVV 
•  Temes dels adolescents de l’Institut a via publica s’actualitzarà    

intervencions 
•  Pressupost destinat a compra de locals a Ciutat Vella es de 6 milions d’€ 
•  Impulsem el que fas promou projectes de Districte 
•  Respecte ampliació d’Escoles bressols son polítiques de ciutat que es 

traslladen des de Dte. 

Equip de govern proposa que al consell de Barri es treballi el proper Programa 
desenvolupament econòmic a tots els barris que finalitza a 2021, i poder 
incloure les propostes del barris en els objectius del programa conjuntament 
amb la dels agents implicats. 

Es genera debat al voltant de la proposta. 

Acords 
 

Consell de Barri de la Barceloneta 1 de juny de 2021  a les 18.30 h.  

Lloc: a determinar 

Ordre del Dia: 

• Punt informatiu 
• Tema central: Projecte educatiu al Barri de la Barceloneta 
• Torn obert de paraules 

 
El/els/les Tècnics/ques de barri: Vanesa Sanz 


